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Spørgsmål nr. 483 fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Inte-

grationspolitik (Alm. del):

”Vil ministeren oplyse, hvor mange ansøgninger om og tilladelser til 

familiesammenføringer, der kom fra og blev givet til personer bosid-

dende i områder, der findes på den såkaldte ghettoliste, i hhv. 2011 

og 2012 indtil videre?”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Udlændingestyrelsen.

Udlændingestyrelsen har oplyst, at styrelsen ikke er i besiddelse af til-

strækkeligt datagrundlag til at opgøre antallet af tilladelser til familiesam-

menføring, der er meddelt til udlændinge, der efterfølgende har bosat sig i 

et udsat boligområde, eller antallet af ansøgninger om familiesammenfø-

ring, der er indsendt af herboende personer, der er bosiddende i et udsat 

boligområde.


